

《单词百科:revisionists是什么意思?revisionists怎么发音?revisionists的解释和用法》

英语单词revisionists是什么意思?revisionists怎么读?revisionists怎么发音?简答网为您整理了revisionists的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



revisionists怎么读

revisionists的读音:[r v n sts]

revisionists的意思

1、修正主义者

revisionists的双语例句

1、 And their right-hand men in this struggle are the revisionists.

而在这个斗争中，修正主义者就是他们最好的助手。

2、The revisionists, the right opportunists, pay lip-service to marxism; they too attack "dogmatism".

修正主义者，右倾机会主义者，口头上也挂着马克思主义，他们也在那里攻击“教条主义”。

3、Japan's revisionists have their eye on the past. Others wonder what this means for the future.

日本的军国主义者痴迷于过去，中韩等邻国则警惕于未来。

4、Often the revisionists will claim to be restating a more classical view.

通常这些修正者会宣称他们只是在重述一项比较古老的教义。

5、Then there are the turkey truthers and linguistic revisionists.

然后出现了火鸡真相者和语言学上的修正主义者。

6、Revisionists have revealed the essence of American expansion, but their study method of "from inner to outer" is hard to avoid to submit to the isolationist school.

修正派史学虽然揭示了美国扩张外交的本质，但由于其由内到外的研究体系的局限，最后难免落入孤立主义的陷阱。

7、I wish America's multiculturalisms and historical revisionists would grasp what Icelanders understand: trashing your nation's myths is the wrong way to create a better society.

我希望美国的多元文化主义者和历史修正主义者能够理解冰岛人的这种思想：抛弃自己国家的传统来创造更好的社会是一种错误的方式。

8、The most serious problem is indiscriminately, all the leading cadres' hit into counter-revolutionary revisionists', the exclusion of all, article can not do ah!

最严重的问题就是不分青红皂白，把一切领导干部都打成‘反革命修正主义分子’，排斥一切，文章不能做绝啊！

9、In the first place, it discusses the arguments about public education in the field of American educational history, and respectively introduces the traditionalists 'and the revisionists' point of views on public education.

首先讨论了美国教育史学界有关公共教育的争论，分别介绍了传统派史学和修正派史学的公共教育观。

10、The revisionists regard that environmental regulation will stimulate the enterprises to increase environmental investments and carry out technological innovation to obtain the first-mover advantages, thus may wholly or partially compensate for the losses brought about by environmental regulation.

修正主义者认为环境规制有利于企业增加环保投入，开展技术创新，获得先发优势，从而可以全部或者部分地弥补环境规制带来的损失，这两种观点都得到了许多文献的证实。

11、In the west, from the orthodox Marxists to revisionists of Marxism, then to the Western Marxists and Marxism-study scholars, the most of them deny or reject the moral dimension in the contents and the basic spirit of historical materialism.

在西方，从正统的马克思主义者到马克思主义的修正主义者，再到西方马克思主义者和马克思学学者，大多否认或拒斥唯物史观内容体系和基本精神中的道德维度。

以上是简答网为您整理的revisionists怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/revisionists>